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Skovshoved 2024-04-08; 17:00 -20:00 

Tidspunkt * Emne Ansvarlig Dokumenter 

17.00-17.05 G 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt, men det blev bemærket at 
dagsordenen er udsendt med meget kort frist. SB finder det 
problematisk at forretningsordenen for ofte tilsidesætte mht. 
tidsfrister. Kritikken rettes mod SB selv. Forretningsordenen må 
ændres og fristerne overholdes. 

CH Dagsorden 

17.05-17.25 B 2. Orientering fra Ledelsen MV  

 B 

a) Godkendelse af timefordelingsplan og tanker om 
timeforbrug 

Ledelsen har i forlængelse af bestyrelsens spørgsmål på sidste 
SB-møde regnet på muligheden for at have både idræt og 
svømning i skemaet på 2.årgang. 

Ledelsen ønsker at alle årgange på skolen har 2 lektioners to-
lærer-tid samt minimum én trivselstime ugentligt. Hvis 2. årgang 
skal have både idræt og svømning, vil det betyde at 2. årgang 
skal være mere i skole end de øvrige indskolingsårgange. 

Det er derfor ledelsens anbefaling, at vi fastholder kun at have 
svømning og ikke idræt på 2. årgang. 

Skolebestyrelsen godkendte timefordelingsplanen, som fremlagt 
i bilaget. 

 bilag 

 O 

b) Den nationale trivselsmåling – status og proces 

Alle elever har frem til den 20. marts gennemført Den nationale 
trivselsmåling. 

Rapporterne er endnu ikke tilgængelige, så vi kender endnu ikke 
de konkrete resultater.  

I løbet af foret vil ledelsen facilitere en en proces, hvor de 
enkelte teams får rapporterne for deres elever, og derefter 
fastsætter konkrete tiltag med afsæt i data. 

  

 B 

c) Fagfordeling og ansættelser – ønsker bestyrelsen at deltage 
ved ansættelser af lærere? 

Skolebestyrelsen ser ikke behovet for at deltage i ansættelsen af 
lærere og pædagoger. 

Der er et opslag oppe, hvor vi søger lærere til mellemtrin og 
udskoling. 

  

 B 

d) Valg til skolebestyrelsen – status og deltager fra 
skolebestyrelsen 

Ledelsen har pt. modtaget navne på tre kandidater. Det er endnu 
uklart, hvorvidt valget kan afvikles som fredsvalg og har derfor 
behov for at nedsætte en valgbestyrelse, så vi har denne på 
plads, hvis valget skal afgøres som kampvalg. 

Katrine melder sig til valgbestyrelsen. 

Ledelsen opfordrer særligt forældrene på Skolen på Strandvejen 
til at melde sig som kandidater til SB, da vi gerne skal have 
repræsentation fra Skolen på Strandvejen i SB. 
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 O 

e) Information om skoleudviklingssamtalen – indhold og 
udbytte 

Den første skoleudviklingssamtale blev afviklet den 7. marts. 

Anne og Martin deltog og havde desuden inviteret Sidse Joen og 
Maria Wollstrup fra ledelsen og Stine Hertz fra skolens 
kompetencecenter med som deltagere. 

Ledelsesrepræsentanter fra Dyssegårdsskolen var med som 
reflekterende team. 

Fra skolens side havde valgt at tage afsæt i følgende datakilder: 

- Nationale overgangstest og sammenhængen til FP9 
- Elevfravær og vores nye procedurer for dette 
- Det specialpædagogiske område 
- GFO’ens meget høje forældretilfredshed 
- Elev til- og fraflytninger 
- Den nationale trivselsmåling 

 

Derudover talte vi om vores indsatser for det kommende skoleår: 

- Flere timer tæt på børnene – to-lærer-timer, 
specialundervisning, AKT 

- Forældresamarbejde og kontakten mellem skole og hjem 
- Mødestruktur med afsæt i at skabe sammenhængskraft og 

fællesskab blandt medarbejderne 
- Ledelsesudvikling og -forankring 

 

Der blev spurgt til om ikke skoleudviklingssamtaler er af strategisk, 
udviklings- og ledelsesmæssig art, med relevans for SB og i givet fald 
hvorfor SB ikke var inddraget. Det blev oplyst at nærværende 
skoleudviklingssamtale er det første af sin art, hvor man ville afprøve. 
Senere vil SB blive taget med. 

  

 D 

f) Skolemælk  

Skolens sekretærer bruger pt. ret meget tid på at sortere og 
uddele mælk. 

I ledelsen ønsker vi en drøftelse i SB af, hvorvidt vi fortsat skal 
tilbyde skolemælk til eleverne på Skovshoved Skole. 

Skolebestyrelsen ønsker et oplæg fra ledelsen til det kommende 
SB-møde, så der kan træffes en beslutning om skolemælk i det 
kommende skoleår. Oplægget bør beskrive i kontekst af 
skolemad, cafeordning og ernæring generelt. 

  

 O 

g) Pigernes gymnastiksal – Vandskade 

Der er sprunget et vandrør under gulvet i pigernes gymnastiksal. 
Salen er lukket frem til sommerferien. Vi afventer et brev med 
yderligere information fra Gentofte Ejendomme, som kan sendes 
ud til forældrene. 

  

17.25-17.30 O 

3. Orientering fra Elevrådet 
Elevrådet præsenterede deres mærkesager: 
- Tag på cykelparkeringen ved udskolingen 
- Indretningen af drenge-omklædningen, så den ligner 

pigernes mere 
- Trafik – mere opmærksomhed på at få flere til at gå og cykle 

i skole 
- Net i fodboldmålene – og flere fodboldmål 
- Mobilpolitikken – der utilfredshed i udskolingen omkring 

indsamlingen af telefonerne 

Skolebestyrelsen havde en kort drøftelse af udfordringen med 
indsamlingen af de ældste elevers telefoner. 

VK  
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SB ønsker at elevrådet skal have en demokratisk funktion udover 
at ønske forbedringer. SB vil gerne en tættere dialog med 
elevrådet, om det at være elevråd, og hvordan elevrådet kan 
have indflydelse, på læring, trivsel og skolen generelt. 
Formanden genfremførte ønsket om at deltage på et 
elevrådsmøde. 

17.30-18.00 O 

4. Orientering fra Formandskabet 

Dette punkt skubbes til næste skolebestyrelsesmøde, idet de 
andre punkter tog uforudset meget tid, og fordi punktet kræver 
en vis grundighed i behandling af arbejdsformen. 

 

RB/CH  

 O a) Skolebestyrelsens arbejdsform     

 0 b) Metodik   

 B c) Årshjul  bilag 

18.00-19.15  5.Udvalgsarbejde   

 O 

Rengøring og Toiletforhold på skolen 

Udvalget har fået svar på, at vi ikke har færre toiletter end de andre 
skoler. Udvalget ønsker at drøfte med eleverne, hvordan vi får skabt 
mere hensigtsmæssig adfærd på toiletterne, hvorfor dette skal 
drøftes på et elevrådsmøde snarest. 

RB/MV  

 O 

Princip for skole-hjem-samarbejdet 

Udvalgets arbejde er startet i dag med et rigtig godt indledende 
møde.  

Udvalget har i dag drøftet rammerne om fællesaktiviteter for 
klasserne og skole/hjem-samtaler. SB orienteres om den videre 
proces, når denne foreligger. 

MV/HS/CH/JL  

 D 

Princip for trivsel 

Udvalget har næsten et udkast klar. Udkastet bliver fremlagt til 
behandling på næste SB-møde. 

AM/PB/KJ/CH bilag 

 D 

Princip for undervisningens organisering 

Det er et omfattende arbejde. Vi har haft en del møder med gode 
drøftelser. 

Christina har udsendt et bilag med punkter til princippet, som i dag 
kort vendes i bestyrelsen inden det endelige udkast til princippet 
skrives. 

Det er særligt følgende punkter til diskussion: 
 

• Skemalægning/senere mødetid for udskolingen 

I bestyrelsen har der tidligere været en drøftelse af, hvorvidt 
senere mødetid for udskolingsklasserne kunne være en 
mulighed. 

 

• Åben skole 

• Uddannelsesvejledning- praktik mv. 

• Holddannelse/parallellægning 

• Understøttende undervisning 

• Co-teaching/to-lærer-tid 

• Valgfag for 9. Årgang (herunder skolekomedie) 

SB ser frem til udvalgets behandling og anbefalinger, særligt mht. 
disse punkter. Udkastet bliver fremlagt til beslutning på næste SB-
møde. 
 

AM/FP/SW/CH bilag 

 D Cafe/mad på skolen – kostpolitik RB/MV/FP  
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Udvalget har ikke mødtes siden der i efteråret blev prøvesmagt mad 
fra flere eksterne leverandører. SB ønsker dog at fortsætte arbejdet 
og udvide udvalgets arbejde til at inkludere skolens kostpolitik mere 
generelt. 

 B 

Data og indikatorer for skolens almindelige sundhedstilstand 

Der er i bestyrelsen et ønske om at have et blik for de tilgængelige 
data, som kan give SB indikatorer for, hvordan det står til på skolen. 
Det skal fortrinsvis være let tilgængelige data, som kan trækkes ud af 
de systemer, som skolen anvender. 

Der er udarbejdet et udkast til et årshjul med afsæt i de data SB 
finder relevant for sit arbejde, som er medsendt som bilag. 

Årshjulet blev godkendt af bestyrelsen i nærværende foreløbige 
udgave. Årshjulet justeres løbende og tages løbende op af SB, særligt 
på næstkommende SB møde. 

RB/KJ bilag 

19.15-19.45 D 

Princip for trivsel; Særskilt om udgang for udskoling 

Der er umiddelbart inden mødet start udsendt et bilag til dette punkt, 
som beskriver nogle af bestyrelsesmedlemmernes ønske om, at 
drøfte den udgangstilladelse, som vi på Skovshoved Skole har for 
vores elever i 7.-9. klasse.  

Sidse har inde SB-mødet talt med udskolingslærerne, som oplever at 
elevernes selvstændighed og dannelse styrkes af at have muligheden 
for at færdes uden for skolen i frikvartererne.  

Flere i SB oplever at eleverne bliver meget opdelt, når de har 
muligheden for at gå ud af skolen. 

Der er behov for at lave en analyse blandt både voksne og børn for at 
afdække argumenter for og imod udgangstilladelsen. 

Skolens holdning bør indgå i princip for trivsel. 

CH/FP bilag 

19.45-20.00 O 
Evt. 

Intet til eventuelt. 
  

 

*Signaturforklaring: 
G Godkendelse; P Præsentation; O Orientering; D Debat; B 
Beslutning; T Tilsyn 
 
Mødeleder: Christina Hansen (CH), næstformand 
Referent: Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
 
Skolebestyrelsens medlemmer: 
Christina Hansen (CH), næstformand 
Frederikke Birke Pedersen (FP), forældrerepræsentant 
Hanne Frimann Sørensen (HS), forældrerepræsentant  
Hjalte Benjamin Bahnsen (HB), elevrådsrepræsentant 
Katrine Loug Jagd (KJ), forældrerepræsentant  
Peter Baike (PB), medarbejderrepræsentant 
Rene Belsø (RB). formand 
Sanne Haugaard (SH), medarbejderrepræsentant 
Steen Bang Wilken (SW), forældrerepræsentant  
Thor Thorsen Ahrends (TA), forældrerepræsentant 
Valdemar Kjær (VK), elevrådsrepræsentant 
Louise Carl (LC), suppleant for forældrerepræsentant 
Jane Frederikke Land (JL), suppleant for forældrerep.  

Skoleledelse og administration: 
Anette Slot (AS), Administrativ leder 
Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 
Helena Sophie Jensen (HJ), Sekretær 
Line Staffeldt (LS), afdelingsleder af skolen på Strandvejen 
Maria Wolstrup (MW), GFO- og FC-leder 
Martin Villumsen (MV), skoleleder 
Sidse Joen (SJ), afdelingsleder af udskolingen 
Bestyrelsessekretariat: 

Anne Katrine Melnyk (AM), viceskoleleder 

Martin Villumsen (MV), skoleleder 

 


